
Saksprotokoll i Ungdomsrådet - 27.05.2019  
 
Resultat av drøftingen: 
 
Vi gikk igjennom vedtektene til ungdomsråd og retningslinjene til elevråd. 
Siri lager et utkast ut i fra det vi ble enige om på møtet. Vi ser at vedtektene må følges bedre 
opp, og det bør være en grundig gjennomgang av retningslinjene for valg av elevråd rundt om 
på skolene. Dette er for at valget skal bli så likt som mulig på de ulike skolene. Det er ønskelig 
at Siri (ungdomskonsulent) er til stede på valg-dagene til hver enkelt skole.  
 
 
 
 
 


